

NATO RESTRICTED

(security classification)

EXTRACT FROM : C-R(67)24
DATE OF DOCUMENT : _____
CONTROL SHEET N° : _____
COPY N° : _____
MEETING HELD : 31-5-1967
FILE N° : _____NATO RESTRICTEDII. THE FUTURE TASKS OF THE ALLIANCE

Document: C-M(67)33 ✓

1. The CHAIRMAN recalled that the Resolution on the Future Tasks of the Alliance, adopted by Ministers on 16th December, 1966 provided for a preliminary report to be examined by Ministers at their Spring meeting of 1967.
2. Accordingly, the Permanent Council, when it approved the general organization of the study on the Future Tasks of the Alliance, had laid down that the Special Group should prepare this interim report which, after Council approval, was to be submitted to Ministers. In its meeting of 29th May, the Special Group reached agreement on the wording of its interim report, the text of which was now before the Committee. The Council was therefore asked to say whether it approved this text and was ready to submit it to Ministers.
3. He invited comments.
4. After a brief discussion on procedure, the COUNCIL:

agreed that the report should be submitted as it stood as a progress report by the Special Group to Ministers at their meeting in Luxembourg.

NATO RESTRICTED

(security classification)

EXTRACT FROM : C-R(67)24
DATE OF DOCUMENT : _____
CONTROL SHEET N° : _____
COPY N° : _____
MEETING HELD : 31-5-67
FILE N° : _____

NATO DIFFUSION RESTREINTE

II. LES TACHES FUTURES DE L'ALLIANCE

Document : C-M(67)33. ✓

1. Le PRESIDENT rappelle que la Résolution sur les tâches futures de l'Alliance, adoptée par les Ministres le 16 décembre 1966, prévoyait qu'un rapport préliminaire serait examiné par les Ministres à la session du printemps 1967.

2. En conséquence, le Conseil Permanent, lorsqu'il a approuvé l'organisation générale de l'étude sur les tâches futures de l'Alliance, a posé comme principe que le Groupe spécial devrait préparer ce rapport intérimaire qui serait soumis aux Ministres après avoir été approuvé par le Conseil. A sa réunion du 29 mai, le Groupe spécial s'est mis d'accord sur les termes de son rapport intérimaire, dont le texte est actuellement examiné par le Comité. Le Conseil est donc invité à faire savoir s'il approuve ce texte et s'il est prêt à le soumettre aux Ministres.

3. Le Président invite les Représentants à présenter leurs observations.

4. Après une brève discussion de procédure,

Le CONSEIL :

décide que le rapport, dans sa forme actuelle, devrait être soumis par le Groupe spécial aux Ministres réunis à Luxembourg en tant que rapport d'activité.